



FAIRVIEW Limited

Head Office: 1170 Invicta Drive, Oakville, ON L6H 6G1

Telephone: (905) 338-0800 **Fax:** (905) 338-0060

E-mail: service@fairviewfittings.com

Warranty

Any of our products found defective within the period of one (1) year from the date of receipt by customer through faults of workmanship or materials will be replaced by perfect goods, or credit will be allowed at invoice price at our option. The foregoing warranty does not include repair of damage resulting from any of our product for other than the intended purpose, or from accident, disaster, neglect, misuse, transportation, alterations, disassembly, or non-Fairview repairs that were not previously authorized by Fairview in writing. THE FOREGOING WARRANTIES EXTEND TO CUSTOMER ONLY. FAIRVIEW WILL NOT ACCEPT WARRANTY RETURNS DIRECTLY FROM CUSTOMER'S CUSTOMERS OR USERS OF CUSTOMER'S PRODUCTS. FURTHERMORE, THE WARRANTIES PROVIDED ABOVE ARE IN LIEU OF ALL OTHER WARRANTIES, GUARANTEES OR CONDITIONS PERTAINING TO THE PRODUCTS, WRITTEN OR ORAL, STATUTORY, EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING ANY WARRANTY AS TO MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR ANY PARTICULAR PURPOSE OR NONINFRINGEMENT, AND THE PROVISIONS HEREIN SHALL CONSTITUTE FAIRVIEW'S SOLE OBLIGATION AND LIABILITY AND CUSTOMER'S SOLE REMEDY FOR BREACH OF WARRANTY. FAIRVIEW SHALL NOT BE RESPONSIBLE FOR ANY WARRANTY OFFERED BY CUSTOMER TO ANY CUSTOMER(S) OF CUSTOMER OR FOR ANY WARRANTY OFFERED BY MANUFACTURERS OF PRODUCT SUPPLIED TO FAIRVIEW AND SOLD BY FAIRVIEW TO CUSTOMER. IN NO EVENT SHALL FAIRVIEW BE LIABLE FOR ANY INCIDENTAL, INDIRECT, SPECIAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES RELATING TO BREACH OF WARRANTY.

Garantie

Tout produit de Fairview jugé defectueux dans un délai d'un (1) an après la date de réception chez le client pour cause de vice de fabrication ou de matériaux sera soit remplacé par un produit en parfait état ou soit un crédit sera émis au prix de facturation, à la discrétion de Fairview. Cette garantie ne couvre la réparation d'aucun dommage causé par quelque produit de Fairview que ce soit, s'il est utilisé à toute fin autre que celle prévue, ou découlant d'un accident, d'une catastrophe, de négligence, d'un mauvais usage, du transport, de modifications, du démontage ou de réparations effectuées par d'autres que Fairview et non autorisées par écrit au préalable par Fairview. LES PRÉSENTES GARANTIES NE SONT OFFERTES QU'AU CLIENT SEULEMENT. FAIRVIEW N'ACCEPTE PAS LA MARCHANDISE GARANTIE RETOURNÉE DIRECTEMENT PAR LES CLIENTS DU CLIENT OU LES UTILISATEURS DES PRODUITS DU CLIENT. DE PLUS, LES GARANTIES OFFERTES CI-DESSUS REMPLACENT TOUTES AUTRES GARANTIES OU CONDITIONS RELATIVES AUX PRODUITS, QUELLES SOIENT ÉCRITES OU VERBALES, STATUTAIRES, EXPRESSES OU SOUS-ENTENDUES, Y COMPRIS TOUTE GARANTIE RELATIVE À LA QUALITÉ MARCHANDE, À L'ADAPTATION À UN USAGE PARTICULIER OU À L'ABSENCE DE CONTREFAÇON. LES PRÉSENTES CONDITIONS CONSTITUENT LA SEULE OBLIGATION ET RESPONSABILITÉ DE FAIRVIEW ET LE SEUL RECOURS DU CLIENT POUR RUPTURE DE GARANTIE. FAIRVIEW NE PEUT ÊTRE TENUE RESPONSABLE D'AUCUNE GARANTIE OFFERTE PAR LE CLIENT À SES CLIENTS OU POUR TOUTE GARANTIE OFFERTE PAR LES MANUFACTURIERS DU PRODUIT FOURNI À FAIRVIEW ET VENDU PAR CESTE DERNIÈRE À SES CLIENTS. EN AUCUN CAS, FAIRVIEW NE PEUT ÊTRE TENUE RESPONSABLE D'AUCUN DOMMAGE INDIRECT, SPÉCIAL OU CONSÉCUTIF DÉCOULANT D'UNE RUPTURE DE GARANTIE.